

# KNOW SNOW

## SIDEWALK SNOW & ICE REMOVAL

What's your responsibility?

**BUSINESS**  
**12 HOURS**

**RESIDENT**  
**18 HOURS**

Commercial property owners have 12 hours after snow stops falling to clear abutting sidewalks. First offense = \$250 fine. All residential property owners are required to remove snow from sidewalks abutting property within 18 hours after the City has finished clearing snow from storm. First offense = \$75 fine.

Residents may pick up sand and salt mix at the Payson Park Little League Field parking lot. Limit of two 5-gallon pails at a time. Remember to bring a bucket and shovel!



[WWW.PORTLANDMAINE.GOV](http://WWW.PORTLANDMAINE.GOV)

تعرف على الثلوج  
الثلوج على الرصيف وأزاله الجليد

ما هي مسؤوليتك؟

المناطق التجارية 12 ساعة

المناطق السكنية 18 ساعة

أصحاب العقارات التجارية لديهم 12 ساعة بعد توقف سقوط الثلوج للقيام بتنظيف الأرصفة المتاخمة لإملاكهم من الثلوج. المخالفة الأولى = 250\$ غرامة. ويتعين على جميع أصحاب الممتلكات السكنية إزالة الثلوج من الأرصفة المتاخمة للممتلكات في غضون 18 ساعة بعد انتهاء المدينة من إزالة الثلوج من العاصفة. المخالفة الأولى = 75\$ غرامة.

وقد يستطيع السكان الحصول على مزيجاً من الرمل والملح في موقف السيارات الذي يقع في ملعب "بيسون بارك ليتل". Payson Park Little League Field كمية بحدود اثنين من الدلاء سعة 5 غالون في وقت واحد. تذكر أن تجلب دلو ومجرفه!



[WWW.PORTLANDMAINE.GOV](http://WWW.PORTLANDMAINE.GOV)